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Abstract (en)
The harness (10) has a belt (13) equipped with a ventral fastener loop (19), and a pair of shoulder straps (14, 15) joined by a sternal fastener loop
(22) having an antifall upper fastener point. The sternal fastener loop is located above the ventral fastener loop having a lower fastener loop. A
trigger or cam type ventral blocker (23) is inserted between the fastener loops to ensure a resistant connection between the straps and a leg strap
formed by a pair of thigh girths (11, 12) and the belt. The belt and the thigh girths are internally folded twice with breathable cushioned foam.

Abstract (fr)
Un harnais d'encordement pour l'assurance dans les travaux en hauteur, comprend une paire de tours de cuisse 11, 12, une ceinture 13 équipée
d'un moyen d'attache ventrale 19, et une paire de bretelles 14, 15 réunies à l'avant par une boucle d'attache sternale 22 de sécurité antichute,
laquelle est située au-dessus du moyen d'attache ventrale 19. Un bloqueur 23 ventral est inséré entre le moyen d'attache ventrale 19 et la boucle
d'attache sternale 22 pour assurer une liaison résistante entre les bretelles 14, 15 et le cuissard formé par les tours de cuisse 11, 12 et la ceinture
13.
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